
Dinsdag werden wij opgeschrikt door het overlijden van een vader van twee kinderen 
van onze school. Ik wens de familie en dierbaren veel sterkte. 

Wat grote vreugde en groot verdriet met elkaar gemeen hebben is dat het ons kan ver-
binden. Mooi om te merken, te zien en te voelen dat na de schok en het verdriet veel 
ouders en teamleden er dan zijn om elkaar te steunen. Dat we er op dit soort momen-
ten voor elkaar zijn. Dat dit buiten het verdriet ook iets is om dankbaar voor te zijn. 
Dank. 

Sinds de meivakantie schijnt de zon gelukkig weer vaker. De behoefte aan zonlicht is 
groot, in ieder geval bij mij.  

Nadeel is nu wel dat met het schijnen van de zon en het naderen van de zomer de tem-
peratuur stijgt in drie van de vier gebouwen van onze school. In gebouw Razeil 7-9 zit 
klimaatcontrole en daar is, ongeacht de tijd van het jaar, de temperatuur aangenaam. 
Voordat dit gebouw een onderwijsbestemming kreeg zat deze voorziening al in het ge-
bouw. Een dergelijke voorziening achteraf in een gebouw plaatsen is complex en erg 
duur. De kans dat dit gaat gebeuren in de overige drie gebouwen is dan ook nihil. We 
hebben er het geld niet voor. 

Geld is voor onze school momenteel wel een serieus aandachtspunt. Na corona waren 
er diverse subsidies, ook voor onze school. Maar deze zijn gestopt en uitgegeven. We 
doen het als school nu te goed als het gaat om onze resultaten om in aanmerking te ko-
men voor nieuwe subsidies. Daarnaast is dit geen achterstandswijk. We moeten het 
doen met een basisbekostiging. Door stijging van diverse kosten moeten we als school 
de buikriem aantrekken. Het gevolg is niet alleen dat we steeds minder extra activiteiten 
kunnen doen, maar ook dat we hetzelfde werk met minder mensen of op een andere 
wijze moeten doen.  

We zijn al de nodige tijd bezig met de voorbereidingen voor komend schooljaar. Nog los 
van de schooltijden kijken we kritisch wat komend jaar nog wel en wat niet meer financi-
eel haalbaar is. Hierbij staat de missie (het fundament van onze school en waar we voor 
staan) en de visie (waar we voor gaan) steeds centraal.  

Onderdeel van ons fundament is dat we een opleidingsschool zijn. Dat we er alles aan 
doen om de opleiding kwalitatief sterk te laten zijn. We leiden op voor het onderwijs in 
het algemeen en voor de ASG in het bijzonder en dat de student profiteert van de plek 
hier op school en dat onze school profiteert van de aanwezigheid van de student. Met 
minder moeten doen maakt ook dat we weer scherp moeten zijn en creatief. Dat we het 
anders moeten doen wil niet zeggen dat het dan slechter is dan het was.  

 

 

Hans van Kooten. 
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I n l e i d i n g  

Kalender 

21/5 MR-vergadering 

23/5 Sportdag 8 en NEO 78 

30/5 Sportdag 7 

5/6 Start LIB-toetsen 3-7 

 

 

  

 

   

Thema schooljaar 2023-2024 

Terug naar de bedoeling 

In dit nummer: 
 

• Inleiding 
 


